

12D9N



WILDERNESS AND TROPICAL PARADISE OF KENYA AND TANZANIA NAIROBI - MASAI MARA - SERENGETI - NGORONGORO - ZANZIBAR - NAIROBI

DOM!

KUALA LUMPUR - NAIROBI

Assemble at Kuala Lumpur International Airport, fly to Nairobi.



Meals On Board

Day 2

DOM 3

NAIROBI

Westlands - After a long flight, enjoy a relaxing day in Nairobi's Westlands area - Nairobi's vibrant urban hub, known for upscale dining, lively nightlife, modern malls, boutique hotels, and a cosmopolitan atmosphere popular with locals and travelers.



Hyatt Regency Nairobi Westlands



Meals On Board / Dinner

NAIROBI 22m RIFT VALLEY 230km NATIO

Great Rift Valley - Meet your guide for a scenic drive through the dramatic Great Rift Valley. After a stop at a breathtaking viewpoint, continue toward the world-famous Masai Mara.

Masai Mara National Reserve - Upon arrival, enjoy your first guided game drive—an exciting introduction to Africa's iconic wildlife. Keep your eyes open for big cats, elephants, and the classic golden plains that make the Mara legendary.



Ilora Retreats Masai Mara



Breakfast / Lunch / Dinner



Evening Game Drive



Day 4

MASAI MARA SAFARI

Masai Mara - Spend a full day exploring the vast Masai Mara, home to rolling savannahs, riverine forests, and millions of animals. The Mara River, known for the thrilling wildebeest migration, is a hotspot for wildlife all year round. With over 450 bird species and an abundance of predators and grazers, today offers rich encounters at every turn. Return to your lodge as the sun sets over the plains.

Masai Village - A visit to the Maasai village offers authentic cultural immersion, traditional dances, vibrant beadwork, warrior demonstrations, hut tours, and personal insights into the daily life and rich heritage of the Maasai people.



Ilora Retreats Masai Mara



Breakfast / Lunch / Dinner

Visit Masai Village / Full Day Game Drive



MASAI MARA 141km

Isebania Border - Cross into Tanzania via the Isebania border and journey onward to the iconic Serengeti National Park. Enjoy guided game drives as you enter one of the world's richest wildlife ecosystems.

Serengeti National Park - The Serengeti's endless horizons, dotted with acacia trees and roaming animals, offer a magical transition from Kenya to Tanzania. Enjoy a afternoon game drive session to experience the wonders of the Serengeti wildlife.



Anantya Serengeti



Breakfast / Lunch / Dinner



Optional: Morning Hot Air Balloon ride Afternoon game drive



SERENGETI NATIONAL PARK

Serengeti National Park - Immerse yourself in another full day of Serengeti exploration. This vast landscape is alive with drama—lion prides, grazing zebras, towering giraffes, and elusive leopards. With your expert guide, discover the rhythms of life in Africa's most celebrated safari destination.



Breakfast / Lunch / Dinner

Full day Game Drive

SERENGET 170km NGORONGORO CRATER

Ngorongoro Crater - Drive in the morning to this UNESCO-listed site, then descend into the world's largest intact caldera for an afternoon game drive. Spot dense wildlife, from black rhinos to elephant bulls and predators, in one of Africa's most remarkable landscapes.



Ngorongoro Serena Safari Lodge



Breakfast / Lunch / Dinner

Afternoon Game Drive

NGORONGORO 190km ARUSHA

Travel to Arusha Airport for your flight to Zanzibar. On arrival, enjoy the ocean breeze and relax on pristine white-sand beaches—a perfect tropical escape after days of safari adventures.

Zanzibar - A tropical paradise famed for turquoise waters, spice-scented markets, rich Swahili culture, pristine beaches, historic Stone Town, vibrant marine life, and unforgettable island sunsets.



Media Zanzibar Resort (All Inclusive) Breakfast / Lunch / Dinner



DOM 9

ZANZIBAR

Snorkeling with Dolphins - Embark on a magical snorkeling trip around Mnemba Island, famous for its turquoise waters and playful dolphin pods. Swim among vibrant marine life and soak in the beauty of Zanzibar's underwater paradise.

Media Zanzibar Resort (All Inclusive) Breakfast / Lunch / Dinner



Snorkeling with Dolphins



Daylo

ZANZIBAR

Free & Easy - A full day at leisure. Relax on the beach, explore Stone Town, enjoy a spa retreat, or simply bask under the sun with the sea at your feet



Media Zanzibar Resort (All Inclusive) — Breakfast / Lunch / Dinner

DOMIN

ZANZIBAR MAIROBI — KUALA LUMPUR

After checking out from hotel, fly from Zanzibar back to Nairobi. The rest of the day is free and easy in Nairobi before the night international flight back to Kuala Lumpur.



Breakfast

Day 12

KUALA LUMPUR

Your extraordinary adventure—from thrilling safaris to serene beaches—comes to a close, filled with unforgettable memories of Africa's beauty and wildlife.



Meals on board

12天9夜

尼亚- 荒野与热带秘境

内罗毕 - 马赛马拉 - 塞伦盖蒂 - 恩戈罗恩戈罗 - 桑给巴尔 - 内罗毕

第1炅

吉隆坡 - 内罗毕

在吉隆坡国际机场集合,飞往内罗毕。



机上用容

第2天

内罗毕

西区 - 经过长途飞行后,在内罗毕的西区享受轻松惬意的一天。这里是内罗毕充满活力的城市中心,以高档餐饮、热闹的夜生活、现代化商场、精品酒 店以及深受当地人和旅客喜爱的国际化氛围而闻名。



内罗毕湿地凯悦酒店 — 机上用餐 / 晚餐



第8天

内罗毕 **** 大裂谷 ***** 马赛马拉国家保护区

大裂谷 - 与您的导游会合,开启穿越壮丽大裂谷的风景之旅。短暂停留于绝 美观景点后,继续前往闻名世界的马赛马拉。

马赛马拉国家保护区 - 抵达后,享受首次导览野生动物观赏行程 - 这是非洲标志性野生动物的精彩初体验。注意观察狮子、象群,以及让马拉声名远扬的 金色草原。



傍晚野生动物观赏之旅





第4天

马赛马拉野生动物园

马赛马拉 - 花一整天探索辽阔的马赛马拉,这里拥有起伏的稀树草原、河岸森林和数百万野生动物。著名的马拉河是惊心动魄的角马大迁徙之地,也是全年观赏野生动物的热门地点。这里栖息着超过 450 种鸟类,以及众多掠食者和食草动物,今天的旅程将让你在每一个转角都与自然邂逅。傍晚时分, 在落日映照草原的美景中返回你的旅馆。

- 参观马赛村可让你深入体验当地文化,包括传统舞蹈、色彩缤纷的 串珠工艺、战士表演、茅屋参观,以及对马赛族日常生活与悠久文化的深刻 了解。



参观马寨村 全天野生动物观赏之旅



伊洛拉度假屋 —



旦容 / 午容 / 晦容



第5天

马赛马拉 1412# 伊塞班尼亚边境 1532#

伊塞班尼亚边境 - 通过伊塞班尼亚边境进入坦桑尼亚,随后前往标志性的塞 伦盖蒂国家公园。在导游带领下开始野生动物观赏,探索世界上最丰富的野 牛动物牛态系统之一

塞伦盖蒂国家公园 - 塞伦盖蒂广阔的地平线点缀着相思树与漫游的野生动物 呈现出从肯尼亚到坦桑尼亚的神奇过渡。下午享受一次野生动物观赏之旅 近距离体验塞伦盖蒂的奇妙野生世界。



可选活动: 上午热气球体验 下午野生动物观赏之旅



安南塔塞倫蓋蒂 4



早餐 / 午餐/ 晚餐

第6天

塞伦盖蒂国家公园

塞伦盖蒂国家公园 - 尽情享受塞伦盖蒂的全天探索之旅。这片广阔的土地充 满生机与戏剧性-狮群、啃食的斑马、高耸的长颈鹿以及神秘的豹子。跟随专 业导游,深入了解非洲最著名野生动物探险地的生命节奏。



全天野生动物观赏之旅



安南塔塞倫蓋蒂



早餐 / 午餐/ 晚餐

第7天

170km 恩戈罗恩戈罗火山口

恩戈罗恩戈罗火山口 - 早晨乘车出发,前往联合国教科文组织列入世界遗产的恩戈罗恩戈罗火山口。下午进入世界上最大且保存完整的火山口地貌,进行野生动物观赏。在这里,你将看到令人惊叹的野生动物聚集——包括黑犀 牛、雄性大象以及迷人的食肉动物。火山口独特的景观,使其成为非洲的自 然奇观之









第8炅

恩戈罗恩戈罗 1902 阿鲁沙 722 桑给巴尔岛

阿鲁沙 - 前往阿鲁沙机场,搭乘国内航班飞往迷人的桑给巴尔岛。抵达后 呼吸咸咸的海风, 尽情享受余下的时光, 在洁白的沙滩上放松身心。经历几天令人振奋的野生动物探险后, 这是您理想的热带度假天堂。

桑给巴尔 - 这片热带天堂以碧绿的海水、香料市场、丰富的斯瓦希里文化、 原始沙滩、历史悠久的石头城、多彩的海洋生物以及难忘的岛屿日落而闻名



梅利亚桑给巴尔度假村 (全包) 🔑 早餐 / 午餐/ 晚餐





第9炅

桑给巴尔

与海豚共潜 - 前往著名的姆恩巴岛,展开奇妙的浮潜之旅,这里以碧绿海水 和活泼的海豚群闻名。在五彩斑斓的海洋生物间畅游,尽情感受桑给巴尔水 下天堂的美丽。



与海豚共浮潜

梅利亚桑给巴尔度假村 (全包) 早餐 / 午餐/ 晚餐



第10炅

桑给巴尔

自由活动 - 全天轻松自在。可以在海滩放松,漫步探索石头城,享受水疗放 松身心,或只是躺在阳光下,脚边尽是蔚蓝海水。



梅利亚桑给巴尔度假村 (全包)



早餐 /午餐/ 晚餐



第113

桑给巴尔

从酒店退房后, 搭乘航班从桑给巴尔飞回内罗毕。 当天余下的时间可在内罗毕自由活动, 随后于夜间搭乘国际航班返回吉隆坡。



早餐

第12天

吉隆坡

您的非凡旅程 - 从刺激的野生动物探险到宁静的海滩时光 - 画上圆满句号,留 下关于非洲美景与野生动物的难忘回忆。

















HIGHLIGHT [] 行程亮点

- Masai Village
- 🌟 Masai Mara National Reserve
- Stone Town
- 🌟 Serengeti National Park
- * Ngorongoro Crater
- Arusha
- 🌟 Zanzibar
- Snorkleing with Dolphines
- * Nairobi
- ☀️ Highlight Attractions 行程亮点

- ♀ 马赛村
- ☀ 马赛马拉国家保护区
- ♀ 石头城
- 塞伦盖蒂国家公园塞伦盖蒂
- ☀ 恩戈罗恩戈罗火山口
- ♀ 阿鲁沙
- 🌟 桑给巴尔
- ♥ 与海豚共浮潜
- 🌟 内罗毕

ACCOMMODATION [] 住宿

1N 晚	****	Nairobi 内罗毕		Hyatt Regency Nairobi Westlands 内罗毕湿地凯悦酒店
2 N 晚	****	Masai Mara 马赛马拉	*	Ilora Retreats Masai Mara 伊洛拉度假屋
2 N 晚	****	Serengeti 塞伦盖		Anantya Serengeti 安南塔塞倫蓋蒂
1N 晚	****	Ngorongoro 恩戈罗恩戈罗	*	Ngorongoro Serena Safari Lodge 格伦伊格尔酒店
3N 晚	****	Zanzibar 桑给巴尔		Melia Zanzibar Resort (All Inclusive) 梅利亚桑给巴尔度假村 (全包)

☀ Accomodation Highlight 住宿亮点

*Hotels based on availability and equivalent grade 酒店将根据房位供应及同等级标准安排

MEALS [] 餐食

🔔 8 x Breakfast 早餐



🔔 8 x Lunches 午餐 🔑 9 x Dinners 晚餐

TERMS & CONDITIONS [] 条款与细则

- Itineraries, Meals, Hotels, and Transportation All itineraries, meals, hotels, and transportation arrangements are subject to change without prior notice.
 Right to Amend or Cancel Highlight Travel reserves the right to amend, alter, or cancel any part of the litinerary at any time due to unforeseen circumstances, including but not limited to peak season demands, operational requirements, or force majeure events.
 3. Accuracy of Information Highlight Travel shall not be held responsible for any omissions, typographical, or presentation errors that may occur in brochures, advertisements, or any media. The company reserves the right to make corrections whenever necessary without raise positification. prior notification.
- 4. Liability Disclaimer All participants travel at their own risk. Highlight Travel shall not be 4. Lidabirty Disclaimer - All participants travel at their own risk. Highingh Iravel shall not be liable for any injury, loss, damage, accident, delay, or additional expenses incurred due to weather conditions, transport delays, strikes, war, quarantine, pandemic, or other circumstances beyond its control.

 5. Reference to Full Terms - Additional terms and conditions apply. For the complete version, please refer to Highlight Travel's official website.

 6. Illustrations - All images used are for illustrative purposes only and may not represent the
- actual products or services provided.
- I. **行程、餐饮、酒店与交通**-所有行程、餐饮、酒店及交通安排如有更改,恕不另行通知。 2. **修改或取消的权利**-因应不可预见的情况(包括但不限于旺季需求、运营需要或不可抗力事件), Highlight Travel 保留随时修改、更动或取消行程任何部分的权利。
- · 资料准确性 Highlight Travel 对于宣传册,广告或任何媒体中可能出现的遗漏。印刷或展示错误不敢担任何责任,并保留在无须事先通知的情况下随时更正的权利。
 4. 责任免责声明 所有参加者须自行承担风险。因天气、交通延误、罢工、战争、检疫、疫情或其他不可控因素所造成的任何伤害、损失、损坏、意外、延误或额外费用,Highlight Travel 概不负责.
- 完整条款参考 更多条款与细则适用。完整版本请参阅 Highlight Travel 官方网站。
- 6. 图片说明 所有图片仅供示意用途,与实际提供的产品或服务可能有所不同。



REMARKS [] 备注













Agent Info 代理信息